
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-

møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  

Merete Hrenczuk, Sabrina Vestergaard, Anders 

Grubach, Christina Nylandsted, Erla Samuelsen, 

Jakob Jørgensen, Penille Blicher Lock, Abdallahi 

Deeq, Mette Espersen, Fiona Stagaard 

(elevrep.), Rasmus Radl (elevrep.) Carsten 

Boesen og Jens Baj,  

Tirsdag d. 12/11-2024 

Kl. 17.00-19.00 

  Iben deltager. 

 

Afbud: Merete 

Mødeleder: Penille  

 

  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Punkt 1:  

Godkendelse af dagsorden  

 

 

Godkendt. 

Punkt 2: Efterretninger – nyt fra: (O) 20 min. 

- Eleverne: 

- Medarbejdere: 

a) Status på skolen – fra medarbejderside 

b) Øvrigt 

- Formanden: 

a) Henvendelser 

b) Øvrigt 

- Skolens ledelse: 

a) Ansættelse viceskoleleder – status efter 1. samtale 

b) Legepladsudvalg – orientering fra møde  

c) Status klasser og elever generelt 

d) Partnerskab Bramdrup-Harte - orientering 

e) Øvrigt nyt 

 

Elever: Svar på ansøgning 

om aktivitetsvogn, desværre 

afslået. Man arbejder videre. 

JV var på besøg i elevrådet. 

Netto-ordningen er blevet 

udvidet. 

Juleklippedagen står 

elevrådet, som altid, for 

æbleskiver. 

 

Medarbejdere: travlt, som 

altid i denne periode 

 

Ledelse: Der har været 

samtaler til Viceskoleleder, 

meget kvalificerede 

ansøgere, og 2 videre. 

Legepladsudvalgsarbejdet er 

gået i gang, meget dygtige 

og engagerede forældre, der 

sammen med 

skolebestyrelsen og ledelse 

er godt i gang. 

Vi oplever ”skoleshopping” 

blandt forældre, pt er vi +1 

for året. 

Partnerskabet med Harte er i 

gang, skolebestyrelsen bliver 

inddraget i foråret, vi skal 

have flere Harte elever ind. 

JV artiklen viser vores 

dygtige elever. 

 

Punkt 3: Dialog med politiker (30 min.) (d) 

Vi får besøg af Iben. Åben dialog: 

1) Nyt fra udvalget 

2) Spørgsmål og dialog 

 

Iben er politisk udpeget 

kontaktperson for Bramdrup 

Skole. 

 

Budgetforhandlinger er 

færdige, der er blevet tilført 

midler, men ikke nok til at 

lave det løft man gerne ville. 



Man kigger på tildelingen til 

specialafdelingen. Man 

kommer til at kigge på 

kvaliteten og kvantiteten af 

tilbud. 

 

Man har besøgt Lillehammer 

for at se på hvorfor 

inklusionen fungerer der.  

(forældreopbakning, leg på 

skemaet, børnene øver sig, 

stor fokus på klasseledelse) 

 

Man kigger i Kolding på -2 

voksne ordninger – ligesom i 

Lillehammer. 

 

Skoledistrikterne er stadig et 

punkt på den politiske 

dagsorden. 

Iben vil kigge på fremtidige 

prognoser på to-sprogs 

procenten.   

 

Punkt 4: Input til skolelederen – hvordan gør vi en god 

skole endnu bedre? (D) (30 min) (se bilag) 

Gruppeproces, hvor bestyrelsen giver input til den ”nye” 

skoleleder. Jens kommer med oplæg. 

I kan gennemse bilag – men skal ikke udfylde på forhånd 

 

Input som alle andre på 

skolen har været igennem til 

at gøre en god skole bedre. 

Punkt 5: Status – skolens økonomi (o) (15 min) 

Skolens ledelse redegør for status på økonomi 

 

Der er fremlagt en plan hvor 

skolen skulle gå i 0 ultimo 

25, en lønstigning har dog 

gjort at økonomien først er i 

0 (+1.000.000) ultimo 26. 

Der er dog uvisse faktorer 

som årgangsstørrelser, 

visitationer og andet. 

 

Punkt 6: Temalørdag skolebestyrelse (d) (20 min) –  

 

Dato, form og indhold?  

Temalørdag d. 25 januar. 

Penille snakker med 

skolesekretærerne om det 

praktiske. 

Skolebestyrelsen inviterer 

ledelsen.  

 

 

Punkt 7: Evt. 5 min. 

 

Julefrokost: Sara vælger 

maden. 

 

Ansættelse i specialcenteret: 

CAB spørger Merete. 

 

(D)=Drøftelsespunkt 

(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 

 

 


